



香港中國婦女會中學  
Hong Kong Chinese Women's Club College

敬啟者：

教育局根據 2019 年新型冠狀病毒疫情的最新情況，於 2020 年 2 月 13 日宣佈全港學校進一步延遲復課兩星期，最早在 2020 年 3 月 16 日復課。為了減低學生受感染的風險，本校決定取消原定於 2020 年 3 月 14 日(星期六)的中一自行分配學位面試。

鑑於取消面試，為了使影響程度減到最低，該項評分亦會取消。為此，收生評選總分將會由 100 調整為 80，其餘準則將維持不變，詳見下表：

項目	原定佔分	調整後佔分
學業成績 (校內成績及教育局提供的「成績次第名單」)	40	40
面試表現	20	-
操行	15	15
課外活動/職位/獎項	15	15
英語能力	10	10
總分	100	80

中一自行分配學位的新通知安排由本年度開始實施，所有參加派位的中學在完成處理自行分配學位的申請後，須於指定日期通知正取學生家長其子女已獲納入其自行分配學位正取學生名單。鑒於延遲復課對學校的甄選工作帶來影響，學校通知正取學生家長的日期亦會由原定的 2020 年 3 月 31 日(星期二)順延至 2020 年 4 月 7 日(星期二)。有關的通知安排不包括備取及落選學生，亦非派位結果。自行分配學位派位結果將於 2020 年 7 月 7 日在學生原來就讀之小學，與統一派位結果一併公佈，故懇請勿向本校查詢自行分配學位派位結果。

此致

貴家長

香港中國婦女會中學

校長 楊志強 謹啟

二零二零年二月十九日



香港中國婦女會中學  
Hong Kong Chinese Women's Club College

19<sup>th</sup> February, 2020

Dear Parents,

In view of the latest situation of the COVID-19 epidemic, the Education Bureau announced on 13<sup>th</sup> February 2020 that schools would not resume classes before 16<sup>th</sup> March 2020. In order to reduce the risk of being infected, our school decided to cancel the interview for Secondary One Discretionary Places which was originally scheduled to be held on 14<sup>th</sup> March 2020 (Sat).

Due to the cancellation of the interview, there is a change in the admission criteria. In order to minimize the impacts brought by the change, the weighting of all other items will remain unchanged while the total score will be adjusted from 100 to 80. Please refer to the following table for the new admission criteria.

Item	Original Score	Adjusted Score
Academic Performance (Internal Assessment and EDB's Rank Order List)	40	40
Interview Performance	20	-
Conduct	15	15
ECA Participation/Post Held/Prizes Awarded	15	15
English Proficiency	10	10
Total	100	80

According to the New Notification Arrangement for Secondary One Discretionary Places application, all participating secondary schools are required to notify parents of successful applicants of their children's inclusion in the Successful Lists for Discretionary Places. With the date of class resumption being deferred, the date for schools to notify parents of successful applicants is rescheduled from 31<sup>st</sup> March 2020 (Tuesday) to 7<sup>th</sup> April 2020 (Tuesday). These notification arrangements are not applicable to reserve and unsuccessful applicants, nor are the notifications the allocation results. Students will be notified of their allocation results on 7<sup>th</sup> July 2020, the same time as those who are allocated Secondary One Places through Central Allocation. Please do not enquire about the allocation results before then.

Yours faithfully,  
Mr. Yeung Chi Keung  
Principal

香港西灣河太祥街二號B  
2-B Tai Cheong Street, Sai Wan Ho, Hong Kong.

Tel.: 25684817